
Oslo KrF  

 

Prindsen og området mellom Gunerius og Hausmannsgate har lenge vært et belastet område 

der byutviklingen har blitt forsømt i en periode nå , mens Grünerløkka og sentrum har hatt en 

god utvikling. Plan og Bygningsetaten har derfor laget et Planleggingsprogram Hausmann 

som skal bidra til at også dette området utvikles positivt. I Planleggingsprogrammet stilles det 

bl.a. krav til å at boligene skal bygges for familier med barn.  

 

Boligbyggelaget Usbl ønsker å bidra til en slik positiv utvikling, og vi jobber nå konkret med 

et nytt boligprosjekt i Storgata 47.  

 

 

 

Vi synes det er viktig at storsamfunnet legger til rette for å hjelpe utsatte grupper, og vi ser et 

sprøyterom i denne sammenhengen.  

 

Vi mener imidlertid at det allerede er for mange aktiviteter for utsatte grupper i 

Prindsen/nærområdet allerede. Kommunens vedtak om flytting av sprøyterommet hit framstår 

for oss som direkte i strid med kommunens Planleggingsprogram Hausmann.  Sammen med 

en del øvrige bedrifter i området har vi derfor tidligere sendt et brev om saken til Byråd Grete 

Horntvedt. I brevet er problemstillingen nærmere beskrevet.  

 

Vedlagt følger kopi av brevet, og vi ville satt pris på om Oslo KrF kan bidra til å endre det 

vedtaket som det virker som foreligger om å flytte sprøyterommet til Prindsen. Vi tror det er 

et godt prinsipp å ikke legge et slikt sprøyterom til et område med boliger og forretninger.  

 

 

 

Kontakt oss gjerne dersom det er behov for ytterligere informasjon om saken.  

 

 

 

 

 

Med vennlig hilsen  

 

Boligbyggelaget Usbl 

 

Roar Viken  

 

Utviklingssjef 


